

Notulen Vergadering Jongerenraad Westland

4 juni 2025, Verdilaan 7 te Naaldwijk, aanvang 20.00

Voorzitter: Rik van den Berg

Opening

20:01

Vaststelling Agenda en Notulen

Vastgesteld

Nieuwe leden

Vandaag kijken er 2 nieuwe leden mee, Anne-Lotte en Dinja.

Jennifer en Ruben

Helaas is dit de laatste vergadering van Jennifer, en de een-na-laatste vergadering van Ruben. Ruben gaat helaas verhuizen voor zijn studie, dus kan er niet meer bij zijn.

Met Roel Batelaan en Ilse Daalhof

Vandaag schuiven Roel Batelaan, fractie van de en Ilse Daalhof bij ons aan.

Verkiezingen nieuw bestuur

We hebben besloten toch de verkiezingen voor ons nieuwe bestuur in november te gaan houden. We hebben een aantal nieuwe leden, die dan eerst even rustig kunnen landen, waardoor zij een goed idee krijgen van wat er nu allemaal gebeurt in de Jongerenraad. Zo kunnen zij ook nog misschien zelf wel solliciteren voor een bestuursfunctie. Dat we de bestuurswissel pas in november gaan doen komt ook door de tafeltjesavond, die ook in november zal plaatsvinden. Dan begint het nieuwe bestuur met een schone lei.

Het Dagelijks Bestuur legt uit wat elke functie inhoudt.

Ook legt het Dagelijks Bestuur uit wat de Organisatie commissie en de Adviescommissie inhouden.

Beweegalliantie

Vorige vergadering schoof de Beweegalliantie aan. De Beweegalliantie zou graag een doe-dag in het Westland organiseren. Een doe-dag is een dag voor jongeren waarbij jongeren allerlei verschillende sporten kunnen proberen. Zij hebben contact opgenomen met Rik, want er is namelijk iemand in Wateringen die ook zoiets zou willen organiseren. Hij gaat contact met ons opnemen, waarna we alles met en via hem gaan doen.

In Utrecht is namelijk een complex waar jongeren gratis kunnen sporten en waar ze echt enorm veel sporten aanbieden. Dit allemaal om jongeren te gaan stimuleren om meer te gaan bewegen, of om überhaupt te gaan bewegen, aangezien sport erg duur is en voor sommigen onbetaalbaar. Zo willen zij sporten toegankelijk maken voor iedereen. Ook is dit om jongeren meer samen te brengen.

LHBTIQ+

Dana had de opdracht gekregen om na te denken over hoe we LHBTIQ+ community in het Westland meer begrepen kunnen laten voelen. Zij kwam met deze ideeën:

- Online community
- Workshops en Gastlessen
- Praatgroepen
- Evenementen
- Boekje met kunst
- Flyers op scholen

Voorstelrondje

Omdat er 3 nieuwe leden en Kevin er vandaag bij zijn, dacht Yvonne dat het misschien een goed idee was om ons allemaal even voor te stellen.

Adviescommissie

De adviescommissie is het onderdeel van de Jongerenraad dat zich bezighoudt met het schrijven van adviesstukken. Deze adviesstukken gaan naar de Gemeenteraad.

Op dit moment is de Adviescommissie bezig met een stuk over verkeersveiligheid. Er zijn in het Westland een aantal gevaarlijke/onoverzichtelijke verkeerspunten, waar wij als jongeren erg veel last van hebben, bijvoorbeeld de rotonde bij ISW Hoogeland. Er is een enquête uitgezet, en daar hebben we veel reacties op gekregen, van zowel jongeren als ouderen. Deze punten heeft de AC bekeken, en hebben een selectie gemaakt en gekeken of er oplossingen voor zijn. De AC is nu hard bezig deze punten met oplossingen uit te werken, en er een mooi adviesstuk van te maken. De AC hoopt het adviesstuk over ongeveer 2 á 3 weken af te hebben.

De AC gaat eerst het adviesstuk aanbieden aan de Gemeenteraad, zodat zij daar even hun licht er op kunnen laten schijnen, zodat ze een beetje weten wat precies haalbaar is. Wat misschien heel handig is, is om dit eerst nog even in de Raadswerkgroep te bespreken, want dan kunnen zij van de Raad ook nog even kijken of het daadwerkelijk een goed stuk is voordat wij het voorleggen. Zo kunnen ze met echt een goed stuk aankomen.

Kevin vraagt of er naast verkeersveiligheid nog andere punten zijn waar de AC in de toekomst aan zou willen werken. Punten zoals woningbouw zijn belangrijke terugkerende punten. Kevin komt met het idee om als Jongerenraad een A4'tje te maken met punten zoals openbaar vervoer en mentale gezondheid, en deze aan politieke partijen te geven als aanbeveling voor hun verkiezingsprogramma voor de Gemeenteraadsverkiezingen. We zijn nu nog op tijd om dit te doen, aangezien het verkiezingsprogramma voor bijvoorbeeld het CDA deze zomer wordt geschreven. We kunnen ook een voorstel doen over de nieuwe locatie van het calisthenicspark, deze moet namelijk weg omdat de Naald gaat uitbreiden en deze ruimte nodig heeft. De toestellen komen anders in een opslag, want weggegooid worden ze niet. Maar dan staan ze alsnog in de opslag, want enorm zonde zou zijn.

Organisatie Commissie

De organisatie commissie is op het moment bezig met een radioprogramma bij de WOS. Op dit moment is het echt nog allemaal uitproberen, maar uiteindelijk is de bedoeling dat er elke woensdag een uitzending komt. We willen in dit radioprogramma maatschappelijke onderwerpen bespreken, maar ook een beetje de politiek erbij betrekken. Wel moeten we oppassen dat we het om het even houden, dus niet bijvoorbeeld alleen maar linkse of rechtse partijen, maar ongeveer gelijk aangezien we rekening moeten houden met onze neutraliteit.

We hebben ook meerdere mails gekregen van Tilly Post, een wethouder van de oude gemeente 's-Gravenzande. Zij benaderde ons, omdat zij erg veel problemen ervaart met de buslijn in 's-Gravenzande. Deze is namelijk nog niet verbeterd, terwijl die in andere dorpen wel is verbeterd en/of uitgebreid. Hierdoor zijn wij op het idee gekomen om een soort "Jongerentaxi" te gaan organiseren. We halen dan mensen op uit 's-Gravenzande die problemen ervaren met de buslijn, en bijvoorbeeld hierdoor te laat op school of werk komen. Tijdens het ritje gaan we een interview houden met deze mensen en dit op de Instagram zetten.

Fractievergadering

Tijdens het jubileum van de partij Gemeentebelang hebben een aantal leden met Kevin gepraat, en Kevin heeft ons hier uitgenodigd om met een paar leden een keer mee te kijken bij een fractievergadering van het CDA. We kunnen ook bij andere

partijen meekijken, vooral omdat de voorbereiding voor de verkiezingen in volle gang is.

Ledenwerving

Aangezien wij nu volop bezig zijn met de ledenwerving, heeft Yvonne de vraag of Kevin nog ideeën heeft wat betreft de ledenwerving. Kevin komt met de volgende ideeën:

- Vrienden vragen, maar wel oppassen dat het niet alleen maar uit vrienden gaat bestaan.
- Alle docenten maatschappijleer en maatschappijwetenschap te mailen of zij ons willen benoemen.
- Goed aan de Instagram pagina blijven werken.
- Aan de WOS vragen of zij een artikel van onze Jongerentaxi willen maken en publiceren.
- In de families kunnen we rondvragen, misschien een neefje of zusje.
- Verenigingen, zoals mensen op de voetbalclub.

Raadswerkgroep

Voor de Raadswerkgroep 10 juni willen wij de volgende punten meenemen:

- Woningbouw
- Gemeenteraadsverkiezingen
- Openbaar vervoer
- Mentale gezondheid
- Gezondheid
- Beweegalliantie
- Geldzaken

Mededelingen Dagelijks Bestuur (DB)

Actielijst

Rik heeft contact opgenomen met het WNT-web. Het WNT-web is het Westlands Natuur en Techniek web. Zij hebben ons in het verleden een excursie aangeboden, maar sturen data die voor ons door school en/of werk onmogelijk zijn, bijvoorbeeld dinsdag om 15:00. Rik heeft ...

Rik heeft het jaarverslag van de bibliotheek binnen gekregen, deze is op aanvraag beschikbaar.

Galavergadering

Rik stelt de algemene vraag wie allemaal door zouden willen in het nieuwe seizoen. De meerderheid gaat door, dat is fijn, want dan hebben we een prima basis voor volgend seizoen.

Nieuwe data

De volgende data voor na de zomerstop zijn:

- 17 september
- 15 oktober
- 19 november
- 17 december

Pride Maand

Rik stelt de vraag of we nog iets zouden willen doen voor pride maand.

Raad van Advies

De Raad van Advies bestaat uit voormalige leden uit de Jongerenraad die veel ervaring hebben. Dit zijn Emma Boullaard en Lotte Prins. Lotte Prins is op dit moment

Mededelingen Adviescommissie (AC)

Adviesstuk verkeersveiligheid

Het adviesstuk verkeersveiligheid is af. Het adviesstuk is nog niet in de algemene groepsapp gestuurd, maar Bahara zal dit binnenkort naar iedereen sturen.

Scriptie Tessa

Tessa is op dit moment bezig met het schrijven van haar scriptie over de samenwerking tussen gemeente- en jongerenraden. Tessa zou deze scriptie kunnen ombuigen naar de vorm van een adviesstuk die wij kunnen inleveren als adviesstuk. De deadline van haar scriptie is 26 juni, dus dan hebben we alvast een mooi adviesstuk klaarliggen.

Nieuw onderwerp voor adviesstuk

Vorige vergadering is Kevin Klinkspoor langs geweest, hij had het goede idee om punten die wij als jongeren belangrijk vinden op een rijtje zetten voor de ... van partijen.

Ideeën voor deze punten zijn:

- De connectie tussen de Jongerenraad en de jongeren zelf. (Björn)
- Geen nachtbussen. (Björn)
- Veiligheid in het Westland (Bahara)
- Onrust bij de Beurs (Rik)

De personen die mee willen schrijven zijn:

- Yannick
- Björn
- Dewi
- Mathyn
- Mijke
- Bahara zal dit coördineren

We kunnen een enquête sturen naar middelbare scholen, die zij dan doorsturen naar de leerlingen. Op Hoogeland worden deze enquêtes meestal erg veel ingevuld, dus dat is een erg goed idee.

Raadswerkgroep

De Raadswerkgroep zijn leden uit de gemeenteraad die ons als Jongerenraad zullen helpen en ons beter in verbinding

Ilse en Roel zitten ook in de Raadswerkgroep, maar kunnen er helaas aankomende dinsdag niet bij zijn. Daarom zijn ze er vandaag gezellig bij.

Roel en Ilse schrijven op het bord wat hun speerpunten zijn.

Roel:

Het plan voor de nieuwe Naald:

- Een grote, middelgrote en een kleine zaal. De middelgrote wordt een sta-zaal. Daaronder zou een parkeerterrein moeten kijken.

Ilse

- Acceptatie en inclusie
- Groen en duurzaamheid
- Betrokkenheid/participatie
- Onderwijs/gelijke kansen

Mededelingen Organisatiecommissie (OC)

WOS

Michaëla en Rik hadden naar de WOS een datumprikker gestuurd, maar die had Daan van de WOS niet ingevuld. Rik en Michaëla kregen ineens van de week een appje van Daan of er nog iets vanuit hen zou komen, terwijl Michaëla een datumprikker had gestuurd. Het contact gaat dus een beetje moeizaam.

Jongerentaxi

Rik heeft onderzoek gedaan naar taxibordjes, maar niks is echt iets mooi. Dus daar moeten we even naar zoeken.

We hebben ook mensen nodig die problemen hebben met deze buslijn, dus als je iemand kent, kun je dit aangeven bij Roeland, Ruben of Rik. Wel moet deze persoon hinder hebben van de buslijn van 's-Gravenzande, want de klacht van Tilly was echt over de buslijn van 's-Gravenzande.

Overige Mededelingen

Galavergadering

Volgende vergadering is de galavergadering, dus de dresscode is chique.

Rondvraag

Mathyn heeft een vraag over hoe het zit met het mailen naar de maatschappijleraren. Het mailtje is van het benoemen in de les, omgebogen naar een uitnodiging voor Klas in de Raad, wat onze grote visvijver is ieder jaar.

Tessa vraagt wat de motivatie van de Raadsleden waren om zich aan te sluiten bij de Raadswerkgroep.

Roel zegt dat hij heel geïnteresseerd was in wat er nu speelt onder de jongeren.

Ilse zegt dat zij zich in wil zetten voor de directe link tussen jongeren en mensen die direct mogen stemmen in de Raad.

Dana vraagt of de enquête doorgaat, maar die gaat door.

Sluiting

Sluit om 21:43.